

Date : .....

**AUTHORIZATION TO REMOVE  
OUT OF USE CARS / VEHICLES**

I, the undersigned Mr / Mrs (Last name, first name) .....

Address : .....

Phone Number : .....

Give permission to the Environment Department of the Collectivite of Saint Martin to remove abandoned cars from my property and / or in my possession

These bulky items can be removed by the service provider chosen by the Collectivite of Saint-Martin.

Number of cars :

Pickup location :

- .....
- .....
- .....

On this occasion, I undertake not to store any vehicles that are out of use and that could degrade the landscape and represent a health risk.

If I have the car registration card of the vehicle (s) removed, I undertake to deliver it to the Direction of Environment, marked with the words : **Put to destruction**

To serve and enforce the law,

Signature

Date : .....

**AUTORISATION D'ENLEVEMENT DE  
CARCASSES/VEHICULES HORS D'USAGE**

Je soussigné(e) Mr/Mme (Nom, Prénom) .....

Adresse : .....

Tél : .....

Donne l'autorisation à la Direction de l'Environnement et du Cadre de vie de la collectivité de Saint-Martin d'enlever la ou les carcasse(s) de véhicule se trouvant sur ma propriété et/ou en ma possession.

Ces encombrants pourront être enlevés par le prestataire de service désigné par la collectivité de Saint-Martin.

Nombre de carcasses : .....

Localisation des carcasses :

- .....
- .....
- .....

Je m'engage à cette occasion à ne plus stocker de véhicules hors d'usage pouvant dégrader le paysage saint-martinnois et représenter un risque sanitaire.

Si je possède la Carte Grise du ou des véhicules enlevés, je m'engage à la remettre à la Direction de l'Environnement et du Cadre de vie, barrée de la mention : **mise à la destruction**

Pour servir et valoir ce que de droit,

Signature